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Till 
Fastighets- och saluhallsnämnden 

 
 
 
 
Anmälan av svar på remiss från Barry Andersson (s) om belysning 
på stadens byggnader.   
 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
Kontoret föreslår att fastighets– och saluhallsnämnden godkänner denna 
anmälan av remissvar till gatu- och fastighetsroteln.  
 
 
 
 
Sten Wetterblad 
 
 
   Mikael Forkner 
 
UTLÅTANDE 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Barry Andersson föreslår i skrivelse att 
Kommunstyrelsen beslutar uppdra åt berörda nämnder att skyndsamt 
genomföra utökad belysning av Stadshuset och Globen och andra 
intressanta kommunala byggnader. 
 
Skrivelsen har skickats på remiss och då bl.a. till fastighets- och 
saluhallsförvaltningen. Eftersom remisstiden löper ut den 6 maj 2005 har 
kontoret valt att besvara skrivelsen genom ett tjänstemannautlåtande som 
återges nedan. 
 

”Detta svar kommer att ta upp fasadbelysningen avseende 
Stadshuset. 

 
Sedan 1929 har försök med att belysa Stockholms Stadshus 
med varierande resultat genomförts. 
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Den fasadbelysning som monterades sensommaren 2003 har 
nu kompletterats. Kompletteringen som Stadsbyggnads-
nämnden beviljat bygglov för blev klar i januari 2005. 
Resultatet har givit en jämnare och något kraftigare belysning 
av byggnaden med tornet.   

 
Vår uppfattning är att en ytterligare förstärkning av 
fasadbelysningen skulle förta framtoningen av stadshusets 
tunga fasad med dess oregelbundna murningssätt.  

 
Däremot pågår arbete med att förbättra belysningen på 
statyer och utsmyckningar av fasaden så att ljuset skall falla 
in i och ge en mer harmonisk helhet av Stadshuset. Detta 
arbete beräknas vara klart före hösten.” 

 
Kontorets förslag        
 
Kontoret föreslår att nämnden godkänner denna anmälan. 
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